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“stop nU de Uitverkoop  
van de thUiszorg”

Wat is er mis met de thuiszorg? 
“In het kort gaat het om de invoering 
van de marktwerking in de thuiszorg. 
Wat is er gebeurd? Sinds 2007 heeft 
de gemeente van het kabinet de taak 
gekregen zelf de thuiszorg te organi-
seren door het op de ‘vrije markt’ aan 
te besteden bij commerciële bedrijven. 
De gemeente kreeg onvoldoende geld 
van het Rijk om dit goed uit te voeren. 
De thuiszorgorganisaties die destijds 
voor de laagste prijs zo concurrerend 
mogelijk hebben ingeschreven zitten 
nu in financiële moeilijkheden. Met de 
zo goedkoop mogelijke aanbesteding 
kunnen ze hun verzorgenden en thuis-
hulpen niet meer fatsoenlijk betalen. 

En de mensen die de thuiszorg nodig 
hebben, zieken en ouderen, krijgen 
daardoor onvoldoende hulp en zorg.”

Hoe weet je zo zeker dat ze 
onvoldoende zorg krijgen?
“In Hengelo staan we wekelijks in de 
stad met een actiekraam. Daar komen 
veel mensen hun zorgen en ervaringen 
bespreken en zodoende kregen we 
ook contact met werksters in de zorg. 
Maar vooral horen we wat er werke-
lijk gebeurt. Mensen zijn vaak hun 
vertrouwde thuiszorghulp verloren en 
kregen minder uren zorg toegekend. 
Thuiszorghulpen melden ons dat ze 
onvoldoende tijd hebben om goede 
zorg te leveren.”

Maar wat kon de SP daar 
tegen doen?
“Wat we hebben gedaan is steeds 
opnieuw hierover aan de bel trek-

ken met de eis voor betere zorg. We 
organiseerden hier ook een Zorgdebat, 
waarbij Agnes Kant voor honderd be-
langstellenden de praktijk aan de kaak 
stelde en de directeur van Carint aan 
de tand voelde over de loonsverslech-
tering van thuiszorgwerksters. Uiter-
aard confronteerde ik in de gemeen-
teraad de verantwoordelijk wethouder 
continue met de problemen in de 
Hengelose thuiszorg en stelde ik oplos-
singen voor. Toen dat onvoldoende 
hielp bezette de SP samen met verzor-
genden en ouderen de ingang van het 
stadhuis. Doel hiervan was steeds om 
bij de wethouder betere thuiszorg af te 
dwingen.” 

Heeft dit tot enig resultaat geleid?
“Ja wel degelijk. Eerst hebben we 
gezorgd dat de mensen die thuiszorg 
aanvragen fatsoenlijk thuis worden 
bezocht en niet per telefoon worden 

Kunt u zich vinden in onze acties en 
standpunten? En wilt u ons steunen 
in het werken aan een beter Hengelo, 
een beter Nederland? Vul dan de bon 
in op de achterkant. Of kijk op: 
www.sp.nl/interact/word_lid

We spreken met Mariska ten Heuw, fractievoorzitter van de vijfkoppige  
SP-fractie in Hengelo, over de veranderingen in de thuiszorg.
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SP met zorgverleners in actie voor betere thuiszorg confronteren de wethouder.



beoordeeld op welke zorg zij nodig 
hebben. Ook hebben onze acties met 
thuiszorgmedewerkers ertoe geleid dat 
in Hengelo niet meer de prijs, maar de 
kwaliteit die een thuiszorgorganisatie 
levert voorop staat. Dat is op zich een 
verbetering, maar het uurtarief dat de 
gemeente Hengelo daarvoor biedt 
is niet voldoende om voor iedereen 
fatsoenlijke zorg te kunnen leveren. 

Dat blijkt wel uit het feit dat Carint, de 
grootste thuiszorgorganisatie in Henge-
lo, met gekwalificeerd personeel geen 
thuiszorg meer wil leveren, en daarom 
meer dan 300 mensen op straat zet. 
De SP vind het schandalig dat mensen 
zo aan de kant worden geschoven. 
Het werk is er nog steeds volop, maar 
de behandeling van personeel en hun 
beloning moeten fatsoenlijk blijven.

BezUiniging op ondersteUnende Begeleiding: Meld Uw ervaringen!
Er is meer verslechtering op komst: vanaf 1 januari vervalt voor veel mensen het recht op ondersteunende begeleiding die 
zij ontvingen via de AWBZ. De SP wil graag van u horen hoe dit in de praktijk verloopt: Worden er alternatieven aangeboden? 
En vormen die wel of niet een verslechtering? Schrijf of mail ons hierover. Zie de contactgegevens op het voorblad.

salarissen topBestUUrders aan Banden
“Wanstaltig!” Zo noemde Mariska ten 
Heuw, de voorzitter van de SP-fractie 
in de gemeenteraad, het salaris van 
411.000 euro dat Carint/Reggeland-
topman J. Hofhuizen ontvangt. De 
SP vindt de Balkenende-norm voor 
bestuurders van publieke organisaties 
meer dan genoeg. “De gemeente moet 
geen zaken meer doen met publieke 
instellingen die zich daar niet aan hou-
den!”, aldus Mariska ten Heuw. “Be-
stuurders moeten snappen dat mensen 
de grote graaicultuur helemaal zat zijn: 
vooral omdat het onrechtvaardig is ten 

geMeente 
verandert 
lokaal initiatief 
in zandBak
Bewoners en sp op de Bres 
voor eigen speeltoestel

Hoe moeilijk het is om een nieuw 
speeltoestel voor kinderen te krijgen 
ondervonden bewoners in de Kasbah 
in Groot Driene. Met veel creativiteit en 
doorzettingsvermogen hebben ze 
samen met een ontwerper een eigen 
houten ontwerp gemaakt. Ook zorgden 
ze zelf voor geld en materiaal en regel-
den ze de bouw en de vereiste veilig-
heidscertificaten. Je zou verwachten 
dat de gemeente erg blij is met zulke 
bewoners die vol met initiatieven 
zitten. Maar de praktijk was anders, 
want zonder overleg werd een week 
na de officiële opening de ondergrond 
afgegraven en zand gestort. Tot verdriet 
van de bewoners veranderde het 
speeltoestel daardoor in een rommelige 
zandbak. Door samen met de bewoners 
snel aan de bel te trekken bij de ver-
antwoordelijke wethouder heeft de SP 
gezorgd dat er weer gras komt in plaats 
van kattebakzand. •

stop de sloper, renoveer 
en BoUw goedkoper!

De SP-Hengelo laat flink van zich 
horen als het gaat om de sloop van 
betaalbare huurwoningen. Op plek-
ken waar al honderden woningen 
gesloopt zijn is tot op heden niets terug 
gebouwd, zoals op Backenhagen, de 
Händelstraat, de Elisabethstraat en 
destijds in de Sterrenbuurt. Onder-
tussen groeit de wachtlijst voor een 

betaalbare huurwoning. Er staan al 
bijna 15.000 mensen ingeschreven. 
De SP is de enige partij die hiertegen 
strijdt. En óók met tastbaar succes. Zo 
werden dichtgespijkerde woningen aan 
de Dieselstraat in Tuindorp na een SP-
actie niet gesloopt maar opgeknapt. In-
middels worden ze weer door tevreden 
bewoners bewoond. •

De oplossing is wat ons betreft: Op 
naar Den Haag! Stop nú de uitverkoop 
van de thuiszorg! En geef gemeen-
ten meer geld voor een fatsoenlijke 
thuiszorg. Daar hebben de mensen die 
zorg nodig hebben en de zorgwerkers 
recht op!” •

Meer weten? zie: 
www.zorggeenMarkt.nl

opzichte van de mensen die het werk 
moeten doen en vele malen minder 
verdienen.” De SP in de Tweede Ka-
mer heeft inmiddels een wetsvoorstel 
ingediend dat zorginstellingen geen 
vergunning meer krijgen als ze het 
maximumsalaris niet respecteren. Ook 
stelde de SP de lening van een half 
miljoen aan de directeur van zorginstel-
ling Aveleijn aan de kaak: Hoe halen ze 
het in hun hoofd om publiek geld, dat 
nota bene is bedoeld voor de zorg van 
gehandicapten, als hypotheeklening 
aan een directeur te verstrekken? •

Speeltoestel Kasbah na de afgraving

Honderden huizen in Hengelo dichtgespijkerd SP fel tegen sloop huizen in Klein Driene



rUiMte voor Jongeren in een skatepark
Na het weghalen van de skatebaan bij sporthal Weusthag kwam de groep jongeren die hiervan gebruik maakte in actie. 

Samen met de SP zetten ze hun aanvankelijke boosheid over de sloop om in een plan dat ze in wijkcentrum de Hengelose 

Es presenteerden. Dat zorgde ervoor dat de politiek in Hengelo om is. Er komt een skatepark! Een gesprek met een van de 

initiatiefnemers, Tjeerd Derkink.

Je bent actief in de Werkgroep  
Skaten in Hengelo. Wat is de be-
doeling van een skatepark?
“Skatevoorzieningen in Hengelo ver-
dwijnen steeds meer, straks misschien 
ook het laatste ‘parkje’ bij Thiemsbrug. 
Wij, de skatewerkgroep, leggen nu 
druk op de gemeente om samen een 
voorstel te maken voor een nieuwe 
skatevoorziening. Dat moet een ver-
rijking worden voor zowel Hengelo als 
voor de skaters, een combinatie van 
park/plantsoen en skatepark.”

Wat is het belang van skaten voor 
jongeren?
“Dat is groter dan je denkt. Het is een 
uitlaatklep en tegelijkertijd ontspanning, 
net als elke sport. Maar skateboarden 
helpt je ook bij je persoonlijke ontwik-
keling, van je motoriek, je creativiteit, 
maar ook je sociale omgang. Je skate 
op je eigen plank, maar doet dat altijd 
samen met anderen.”

Om hoeveel skaters gaat het?
“In en rond Hengelo is dat een groep 
van circa duizend skaters, tussen de 
8 en 39 jaar oud.”

Nu willen jullie een skatepark in de 
binnenstad. Wat hebben niet-skaters 
daar aan?
“Het zorgt voor meer leven in de bin-
nenstad. Ons idee is uniek voor Neder-
land. Het is een ‘groen’-omgeving, met 
verhardingen in verschillende vormen 
om op te skaten. Voor de niet-skaters 
is dit interessant, omdat het een mooie 
groene aankleding van het stadscen-
trum is, en tegelijkertijd een levendige 
skateplaats. De meeste skateplaatsen 
zijn vaak kale pleintjes met koude, 
grote obstakels, die er niet echt oog-

strelend uit zien. Ons park wordt een 
leuke groene plek voor iedereen waar 
je ook lekker ontspannen kan zitten.”

Jullie hebben voorlopig de steun 
van de gemeenteraad. Hoe denken 
jullie die steun te behouden?
“Mee blijven denken mét de gemeente. 
We organiseren bijeenkomsten tussen 
de gemeente en de werkgroep, waar 
we samen bekijken hoe de situatie nu 
is en waar het naartoe moet. Dit hou-
den we goed bij in een map, die straks 
een uitvoerbaar plan zal bevatten.” •

Met succes heeft de SP het “ontgroen-
beleid” van de gemeente Hengelo aan 
de kaak gesteld. 
Toegegeven: waar gewerkt wordt 
moet soms een boom of groene strook 

hengelo, een groenere stad!

Hou de stad groen, ook in Klein Driene

wijken. Maar de SP telde de inciden-
ten bij elkaar op en vond dat er veel 
te weinig gedaan wordt om Hengelo 
groen te houden, laat staan Hengelo 
groener te maken. Een oproep van 

de SP om bomenkap en kaalslag 
te melden kreeg flinke respons. En 
daarop kon de kettingzaag op een 
flink aantal plaatsen geweerd worden. 
SP-gemeenteraadslid Vincent Mulder: 
“Ook Hengeloërs waarderen groen in 
hun wijk buitengewoon. Maar plan-
nenmakers en bouwbedrijven vinden 
groen vaak lastig. Daarom moet je de 
belangen van bewoners dubbel en 
dwars beschermen. Een actie van de 
SP samen met bewoners in Veldwijk 
Zuid tegen de kap van een rij prach-
tige zilverlindes in de Mispelstraat had 
succes. Na een snelle handtekenin-
genactie konden de bomen gespaard 
blijven.” En bij de nieuwbouw van het 
ROC konden aan de Willem de Clerc-
qstraat op het nippertje nog drie van de 
tientallen prachtige bomen gespaard 
blijven, na ingrijpen van de SP-fractie 
in de gemeenteraad. •

Tjeerd Derkink



U bent al lid van de SP voor  
E 5,- per kwartaal.  
U krijgt dan elke maand ons nieuws-
magazine Tribune en als nieuw lid 
krijgt u een welkomstgeschenk!
Lid worden kan heel  
eenvoudig via www.sp.nl en met  
de bon hiernaast.

koM de sp 
versterken  
 – word lidkwartaalbijdrage  5,– (minimum)  7,50  10, –

  12,50  15,– anders   
   

Ja, ik word lid van de sp. ik machtig de sp om per kwartaal 
onderstaand bedrag af te schrijven van mijn rekening. 
ik ontvang een welkomstgeschenk en bovendien krijg ik elke maand 
het nieuws- en opinieblad de tribune in de bus.

Stuur deze bon naar: 
SP, Antwoordnummer 30542, 3030 WB Rotterdam

U kunt deze machtiging stopzetten met een telefoontje of  
een e-mail aan de SP: (010) 243 55 40, administratie@sp.nl

datum                           handtekening

naam

roepnaam        voorletters m/v

adres

postcode                      plaats

telefoon        geboortedatum 

e-mail        rekeningnummer

Ik wil ook graag lid worden van ROOD (jong in de SP, tot 28 
jaar) en sta één van mijn kwartaalbijdragen af aan ROOD.

Bo
n

 o
M

 l
id

 t
e 

w
or

de
n

H
en

ge
lo

ja
ar

kr
an

t 
20

09

Het kapitalisme heeft velen voorspoed gebracht, maar we lopen nu keihard op tegen de nadelen van het 
systeem. Hier in Nederland, maar ook wereldwijd.
De SP heeft zich altijd verzet tegen de neoliberale aanpak van meer markt en minder overheid: een aan-
pak die leidt tot verschraling in de publieke sector en verrijking aan de top. Maar het kan anders. Het kan 
beter. Een overheid moet optreden, niet terugtreden.
Een beter Nederland komt er niet vanzelf. Daar is inzet voor nodig. Die leveren wij, elke dag weer, binnen 
en buiten het parlement. Voor een menselijker en socialer Nederland en wereld. Doet u mee?

 
 
 
Agnes Kant, fractievoorzitter SP 

Maak nederland MenseliJker en socialer, koM in actie!

De SP is de derde partij van het land, en de grootste oppositiepartij in de Tweede Kamer. Meer dan an-
derhalf miljoen mensen steunen onze partij. Dat geeft vertrouwen. We werken dan ook keihard aan een 
menselijker en socialer Nederland. In de Tweede Kamer én in de steden en dorpen, samen met de mensen. 
Omdat wij uw steun daarbij hard nodig hebben, vraag ik u om lid te worden! U bent al lid voor 20 euro per 
jaar. U krijgt dan elke maand ons nieuwsblad De Tribune gratis in de bus. 

 
 
 
Jan Marijnissen, voorzitter SP


